



Product Information Sheet

Reference: _____

手提電話/ Mobile Handset

牌子/ Brand	Sony
型號/ Model	Sony Xperia 10 VI (XQ-ES72)
原產地/ Place of manufacture	中國 China
網絡頻率或操作頻率或頻帶/ Network frequency or operating frequency or band	5G Band : n1, n3, n5, n7, n8, n20, n28, n38, n40, n41, n77, n78, n79 4G Band : 1,3,4,5,7,8,20,28,38,39,40,41 3G Band : 2100(Band 1), 1700(Band 4), 850(Band 5), 900(Band 8) 2G Band : 850, 900, 1800, 1900
主要功能/ Key features	<ol style="list-style-type: none"> 164g 超輕巧機身 2 天電量 * · 確保 3 年耐用 兩鏡頭三焦距, 提升相機泛用性 IP65/68 防水防塵配合 Corning® Gorilla® Glass Victus®製造 · 機身更耐用 “ Video Creator” 可自動剪輯 4K 片段並上載至社交媒體 全新設計相機應用程式帶來簡單拍照體驗 前置立體揚聲器 · 為你帶來平衡及強勁的電影級音響體驗 6.1 吋 21:9 寬 OLED 顯示屏支援 TRILUMINOS display for mobile 頂級音效功能 (3.5mm 音訊插孔 / 360 Reality Audio / 360 Upmix / DSEE Ultimate / Hi-Res Audio) 使用無塑料包裝、原始混合材料和 SORPLAS® · 提升可持續發展 Snapdragon® 6 Gen 1 流動平台提供更高效能源管理 <p>**Sony 根據以下條件進行的測試結果：每日使用 360 分鐘進行互聯網瀏覽、影片播放、遊戲和其他功能 · 待機時間為 1080 分鐘 · 以 Xperia 用戶的電池使用情況中位數作測試參考。實際電池表現可能因您的使用和環境而有所不同。</p> <ol style="list-style-type: none"> 164 g super light weight body 2 days of use battery * with 3 years battery proof Two lenses 3 focal lengths, improved camera versatility. IP65/68 water resistance and protection against dust and Corning® Gorilla® Glass Victus® improve durability Auto edit footages and upload 4K videos to social media with “ Video Creator “ Redesigned camera UI with simple and easy usage Front stereo speakers deliver powerful, balanced and true stereo sound 6.1 21:9 Wide OLED monitor with TRILUMINOS display for mobile High quality listening with wired 3.5mm audio jack , 360 Reality Audio / 360 Upmix /DSEE Ultimate / Hi-Res Audio Sustainability with plastic-free packing, Original Blended Material and SORPLAS® Snapdragon 6Gen1 Mobile Platform improve power management and efficiency <p>** The results from tests conducted by Sony under the following conditions: daily usage of 360 minutes for internet browsing, video playback, gaming, and other functions, with 1080</p>



Product Information Sheet

		minutes of standby time, based on a median Xperia user's battery usage profile. The actual battery performance may vary depending on your usage and environment.
作業系統/ Operating system		Google™ Android™ 14(S)
系統記憶體/ Internal memory		RAM: 8GB; ROM: 128GB
SIM card 種類/ SIM card		Dual Nano SIM (5G+4G)
支援記憶卡的種類及容量/ Type and storage capacity of support memory card	種類/Type	MicroSD™ 記憶卡 MicroSD™ card
	最大容量 /Maximum capacity	支援 SDXC 最高 1.5TB SDXC supported up to 1.5TB
螢幕/ Display		6.1" HDR 21:9 FHD+OLED 螢幕 6.1" HDR 21:9 FHD+OLED display
數據傳輸/ 網絡連接制式/ Data transfer/network connectivity protocol		5G/TD-LTE/ FD-LTE/ UMTS/ GSM/ GPRS/ HSPA/ Wi-Fi/ USB/ Bluetooth/ GPS/ NFC
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機)/ Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)		<u>後置鏡頭/ Rear facing camera</u> 48MP(有效) 12MP(錄影) 26mm(F1.8)1/2"感光元件 8MP 16mm(F2.2)1/4" 感光元件 48MP(effective) 12MP(recording) 26mm(F1.8)1/2" image sensor 8MP 16mm(F2.2) 1/4" image sensor <u>前置鏡頭/ Front facing camera</u> 800 萬像素影像感測器 8MP image sensor
配套/ Packaging List		1 x 手機 (連嵌入式電池) 1 x Transceiver (with embedded battery)
產品價格/ Price		請參照銷售備忘錄/發票 Per Sales Memo/Invoice
附加費/ Additional Delivery Charge		指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
保修人身份/ Identity of repair service provider		Xperia Care 客戶服務中心 Xperia Care Customer Service Centre
保修地址/ Repair service address		Xperia Care 客戶服務中心/ Xperia Care Customer Service Centre 地址: 九龍觀塘駿業街 58 號電訊數碼大樓 8 樓 01 室 Address: Unit 01, 8/F, Telecom Digital Tower, 58 Tsun Yip Street, Kwun Tong 服務時間: 星期一至六, 上午十一時至下午八時 (公眾假期除外)



Product Information Sheet

		Opening Hours: Monday to Saturday 11:00 - 20:00 (Closed on Sundays and public holidays) Xperia Care 熱線中心/ Xperia Care Hotline 熱線電話/ Hotline: (852) 2833-5129 服務時間: 星期一至六, 上午九時至晚上六時, 星期日及公眾假期休息 Service Hours: 09:00 - 18:00, Monday – Sat. Sun & Public Holiday closed
換貨政策/ Exchange policy		你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次, 詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期/ Warranty period	機身/ Handset	一年 One Year
	配件/ Accessory	N/A

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://hkcsl.com>